
 

 

La nostra responsabilitat 

���� Totes les persones tenen els mateixos drets i la mateixa dignitat. 
���� A Tu i Nos ajudem i acompanyem les persones que ho necessiten. 
���� Seguim aquestes normes: 
✔ La Convenció de les Nacions Unides sobre els Drets de les Persones amb 
Discapacitat (Nova York, 2006). 
✔ Els Objectius de Desenvolupament Sostenible de l’Agenda 2030 de les Nacions 
Unides. 

 

MISSIÓ (Què fem?) 

���� Ajudem les persones perquè puguin prendre decisions sobre la seva vida. 
✔ Oferim els suports que necessiten. 
✔ Respectem els seus drets. 
✔ Fomentem la seva participació a la societat. 

Cada persona té un Pla de Vida Individualitzat, adaptat a les seves necessitats. 

 

VISIÓ (Què volem aconseguir?) 

�� Volem ser un referent en l’atenció a les persones. 
✔ Millorarem la manera de cuidar i acompanyar cada persona. 
✔ Formarem els professionals perquè estiguin preparats. 
✔ Treballarem per fer una societat més inclusiva. 
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VALORS (Què és important per nosaltres?) 

1. Drets i suports 

⚖ Totes les persones tenen drets i han de rebre l’ajuda que necessiten. 
✔ Cada persona és diferent, i l’ajudem segons les seves necessitats. 

2. Qualitat 

������ Volem fer bé la nostra feina i millorar cada dia. 
✔ Fem servir eines per analitzar el nostre impacte. 
✔ Busquem noves maneres de millorar. 

3. Comunitat i inclusió 

������������� Treballem perquè totes les persones puguin formar part de la societat. 
✔ Creem comunitats més obertes i inclusives. 
✔ Obrim espais perquè tothom pugui participar. 

 

PRINCIPIS DEL CODI ÈTIC 

���� Aquest codi ens ajuda a prendre bones decisions i resoldre problemes. 

✔ Ens guia en el dia a dia. 
✔ Ens ajuda a fer bé la nostra feina. 
✔ Ens recorda els valors que hem de seguir. 

El document es revisarà i actualitzarà sempre que sigui necessari. 

���� La dignitat és molt important. 
Cada persona és única i especial. Totes mereixen respecte i estima. 

 

PRINCIPIS GENERALS 

Aquests principis ens ajuden a respectar les persones, les famílies i les organitzacions 
amb qui treballem. 



 

 

 

 

IGUALTAT 

⚖ Totes les persones tenen els mateixos drets. 
✔ No importa el color de pell, si són homes o dones, la cultura, la religió o les idees. 
✔ Cada persona és diferent, però totes han de ser tractades amb respecte. 

 

CONFIDENCIALITAT 

��� Guardar la informació privada és molt important. 
✔ La informació personal és privada i només la pot veure qui realment ho necessiti. 
✔ No podem explicar informació personal sense permís. 
✔ Només es pot compartir informació en casos molt importants per protegir algú. 

���� Exemple: Si una persona ens explica un problema personal, no ho podem dir a 
ningú sense el seu permís. 

 

AJUDA 

������������� Ajudem les persones segons el que necessiten. 
✔ Escoltem les seves opinions i respectem les seves decisions. 
✔ Els ajudem a tenir una vida millor. 

���� Exemple: Si una persona necessita ajuda per escriure un document, l’ajudem, però 
sempre respectant la seva opinió. 

 

JUSTÍCIA 

⚖ Ser just vol dir tractar bé a totes les persones i ajudar quan hi ha injustícies. 
✔ Ningú pot ser tractat malament per motius econòmics, de raça, cultura, sexe, religió 
o idees. 
✔ Donem a cada persona el que necessita per tenir les mateixes oportunitats. 



 

���� Exemple: Si una persona necessita ajuda per caminar, li donem suport perquè 
pugui moure’s com els altres. 

 
 

QUALITAT 

������ Volem fer bé la nostra feina i millorar cada dia. 
✔ Escoltem l’opinió de les persones usuàries. 
✔ Busquem nous mètodes per millorar la nostra feina. 
✔ Formem els professionals perquè tinguin més coneixements. 

���� Exemple: Si veiem que alguna cosa no funciona bé, busquem una solució per 
millorar-la. 

 

PARTICIPACIÓ I TRANSPARÈNCIA 

🗣🗣 Totes les persones tenen dret a participar i a saber què fem. 
✔ Escoltem les persones usuàries i les seves opinions. 
✔ Creem espais perquè puguin parlar i decidir. 
✔ Expliquem les nostres decisions de manera clara. 

���� Exemple: Si fem un canvi a la Fundació, l’expliquem perquè tothom ho entengui. 

 

���� Conclusió 
���� Creiem en una societat més justa i inclusiva. 
���� Totes les persones tenen dret a decidir sobre la seva vida. 

���� "El moviment més humà és tenir cura els uns dels altres." – Josep M. Esquirol 
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